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Zápis z jednání  
Pracovní skupiny ZDRAVÍ 2030 Ústeckého kraje 
 
Číslo jednací:  KUUK/066998/2024 
Datum konání: 30. 04. 2024 od 14:00 do 14:40 hod. 
Místo konání:  Ústecký kraj – Krajský úřad, Velká hradební 3118/48, zasedací sál č. 740 

a zároveň i on-line připojení videokonferenční formou 
Přítomni:  Fyzicky přítomno 7 členů pracovní skupiny ZDRAVÍ 2030 Ústeckého kraje 

dle prezenční listiny, která je nedílnou součástí zápisu a 4 členové 
připojeni prostřednictvím videokonferenčního režimu. 

Zapisovatel: Bc. Kateřina Horynová 
Tajemník: Ing. Hana Týlová  
 
1. Zahájení, organizační záležitosti 
Přítomní členové Pracovní skupiny ZDRAVÍ 2030 Ústeckého kraje (dále jen „pracovní skupina“) 
podepsali prezenční listinu a čestné prohlášení o své nepodjatosti vůči hodnocení žádostí 
v rámci dotačních programů, členové přítomni on-line zaslali svá prohlášení elektronicky.  
 
2. Plán práce pracovní supiny (harmonogram jednání, témata, priority) 
Pracovní skupina se na jednání zabývala dosud primárně hodnocením žádostí v rámci 
dotačních programů a následné diskusi. Další setkání proběhne dne 28. 5. 2024 od 14:00 hod. 
opět v sídle krajského úřadu s možností připojení on-line (WEBEX), kdy tématem jednání bude 
plnění úkolů strategie. Poklady připraví krajský úřad.  
 
3. Informace o aktuálním počtu podávaných žádostí a aktualizaci současných dotačních 

programů 
Ing. Severa informoval o tom, že v současné době je zájem především o poskytnutí stipendia 
v rámci lékařských profesí, v oboru všeobecná sestra je zájem nižší, byť v meziročním srovnání 
je v obou kategoriích zájem o stipendia pravděpodobně díky novým podmínkám vyšší. 
V dotačním programu na podporu rezidenčních míst žádosti postupně přibývají, nicméně 
v Ústeckém kraji není v současné době velký počet rezidenčních míst. Po konzultaci 
se Společností všeobecného lékařství České lékařské společnosti Jana Evangelisty Purkyně (ČLS 
JEP) existuje návrh na rozšíření a úpravy dotačního programu např. i o rekvalifikace.  
 
4. Hodnocení žádostí v dotačních programech Ústeckého kraje 
Pracovní skupina hodnotila došlé žádosti o poskytnutí dotace v rámci dotačních programů 
Ústeckého kraje: 

- Stipendijní program pro studenty lékařských a nelékařských zdravotnických oborů, 
- Podpora rezidenčních míst pro lékařské obory, 
- Podpora dostupnosti primární péče v Ústeckém kraji. 

Podklady k žádostem měli členové pracovní skupiny k dispozici předem. Hodnocení žádostí 
probíhalo formou samostatného hlasování ke každému dotačnímu programu. Výsledky 
hlasování jsou součástí přílohy č. 2 zápisu.  
Při hlasování v rámci dotačního programu Podpora dostupnosti primární péče v Ústeckém kraji 
bylo hlasování rozděleno na 2 části, MUDr. Balatková se nezúčastnila hlasování a hodnocení 
žádosti poskytovatele zdravotních služeb Pediatrie & Kardiologie Most s. r. o. z důvodu 
oznámeného střetu zájmu. 
 
5. RŮZNÉ – diskuse a náměty členů PS 
MUDr. Popelková otevřela diskusi týkající se nesouhlasu s novelou zákona č. 95/2004 Sb., o 
podmínkách získávání a uznávání odborné způsobilosti a specializované způsobilosti k výkonu 
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zdravotnického povolání lékaře, zubního lékaře a farmaceuta, ve znění pozdějších předpisů 
usnadňující zapojení zubařů ze zemí mimo EU do poskytování péče v ČR. Česká 
stomatologická komora žádá o podporu proti této novele. MUDr. Zeman vyjádřil podporu za 
Českou lékařskou komoru, PharmDr. Ovčaří vyjádřil podporu za Českou lékárnickou komoru. 
MUDr. JUDr. Honěk sdělil, že v současné době jsou tisíce žádostí měsíčně na zajištění 
stomatologické péče a je předpoklad, že novela bude schválena z důvodu zachování 
standardu stomatologické péče.  
PharmDr. Ovčaří vznesl dotaz na rozšíření stipendijního programu, o kterém se jednalo na 
minulém jednání pracovní skupiny. Ing. Severa informoval členy pracovní skupiny o tom, že 
rozšíření stipendijního programu bylo schváleno Zastupitelstvem Ústeckého kraje 22. 4. 2024 a 
žádosti do rozšířeného stipendijního programu lze podávat od 23. 5. 2024.  
MUDr. Houska se dotázal na stav otevření dětské ambulance v Mostě. MUDr. JUDr. Honěk 
informoval o tom, že nyní záleží na personálním zabezpečení ze strany Krajské zdravotní, a.s. 
 
Jednání pracovní skupiny bylo ukončeno v 14:40 hod. 
 
 
Zapsala:  Bc. Kateřina Horynová 
 
Schválil:  Ing. Petr Severa 
 
 
 
Přílohy: 

1) Prezenční listina 
2) Hodnocení žádostí o poskytnutí dotace (3 listy) 




